
Izšel prvenec Branka Vrhovca
Pred dnevi je pri Založbi Borec izšla v

nakladi 5.000 izvodov prva knjiga Bran-
ka Vrhovca našega sodelavca in pravega
svetovnega popotnika iz Horjula. Ob
prebiranju te knjige z naslovom »V paki-
stanskih zaporih«, ki na izjemno doživet
način posreduje širšemu krogu bralcev
spoznanja in življenjske izkušnje, smo
Branku Vrhovcu postavili nekaj vpra-
šanj:

Kako ste se odločili za pisanje knjige?
»Ideja pravzaprav ni bila moja, ampak

so mi jo posredovali številni bralci, ki so
sledili zapisom na to temo v podlislku
Nedeljskega dnevnika neposredno po
moji vrnitvi iz Afganistana in Pakistana.«

Kaj so vam bralci tcga podlistka še
predlagali?

»Pravzaprav nič posebnega. Želeli so
predvsem, da bi bilo vse to doživetje
zbrano v eni pisni obliki, to pa je lahko le
knjiga. Precej bralcev je ta podlistek bra-
lo le občasno, želeli so cclovito zgodbo«.

Ali ste že v pakistanskih zaporih raz-
mišljali o tem, da bi napisali knjigo?

»Niti v sanjah ne. Takrat sem si samo
želel, da če se kdaj izvlečem iz tistih
zaporov, da bi spravil skupaj kakšnih pet
do sedem nadaljevanj za časopis.«

Pobudi bralcev ste se vendarle odzvali!
Seveda, kdo pa se ji ne bi, še zlasti ob

tem, da se je za knjigo zanimalo več

založb. Pri založbi Borec smo načrtovali.
da bo knjiga izšla pred koncem lanskega
leta, vendar pa se je predvsem zaradi
kadrovskih zamenjav izid nekoliko za-
vlekel«.

Čemu ste za razliko od podlistka v knji-
gi namenili večji poudarek? Knjiga na-
mreč ni zbir podlistkovih nadaljcvanj.

»V knjigi namenjam večjo pozornost
predvscm političnim in socialnim stva-
rem, tistim in takšnim, ki so bile za vse-
binski koncept časopisa nesprejemljive.
V ospredju so kritični pogledi na svetov-
no in naše politično prizorišče, na akcijo
mojega osvobajanja . . .

V nckem poglavju te knjige je zabelc-
žena tudi žiija direktorja beludžistanskih
zaporov v Quetti, da mu pošljete vsaj
nckaj stvari, ki jih boste inorebiti napisa-
li. Ali stc mu žcljo izpolnili?

»Njcgove prošnje niscm pozabil. ven-
dar pa je mojo obvezo že pred tem poko-
pal zasliševani tim, ki mi ni vrnil posnet-
kov, katere sem napravil v Afganistanu.
Dogovorili smo se, da mi mojc posnetke
vrnejo pod pogojem, da ne napišem niče-
sar iz zaporov. Tch posnetkov nisem ni-
koli videl. Smatram, da nimam več nobe-
nih obveznosti oziroma moralnih zapri-
seg. Dogovor je bil namreč sprejet med
zaprisego.«

Ali imate po tej prvi knjigi v načrtu že
drugo?

»Počasi že misliin na naslednji potopis
v katerem naj bi bile zajete vse moje
dogodivščine na najbolj nevralgičnih toč-
kah sveta, ki sem jih obiskal doslej,
vključno štiri poti v Iran, na Ciper, na
Zahodni breg Jordana, bivanje med
Sikhi . . .

V tej zbirki potovanj mi manjka prav-
zaprav samo še Libanon, ki je trenutno
najbolj občutljivo svetovno žarišče.«

In kdaj ga nameravate obiskati?
»Čim bom dobil vizo«.
Vsem, ki bi želeli kupiti Brankovo

knjigo priporočamo, da jo naročijo pri
založbi Borec. Naslov za naročilo pa lah-
ko pošljete tudi Branku na naslov Horjul
98 in rad se vam bo vanjo tudi podpisal.


